
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 13/09/2022 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Επιστροφή του αντιαεροπορικού βεληνεκούς συστήματος 

«Πάτριοτ», το οποίο απεστάλη στη Σαουδική Αραβία, λόγω 
της οξύνσεως της τουρκικής επιθετικότητας» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Την 14η Σεπτεμβρίου 2021 απέστειλε η Κυβέρνηση μια Πυροβολαρχία 
Κατευθυνόμενων Βλημάτων (Π.Κ.Β.), αμερικανικής κατασκευής 
αντιαεροπορικού συστήματος μεγάλου αντιαεροπορικού βεληνεκούς 
«Πάτριοτ» και προσωπικό των Ελληνικών Ενόπλων Δυνάμεων από περίπου 
100 στρατιωτικούς, στη Σαουδική Αραβία. Στην τελετή αναχωρήσεως στην 
αεροπορική βάση της Τανάγρας ήσασταν και εσείς παρών, κύριε Υπουργέ. Το 
ερώτημα είναι αν έχει αντικατασταθεί. Σε αντίθετη περίπτωση, λόγω της 
κατακόρυφου αυξήσεως της τουρκικής επιθετικότητας η επιστροφή της για την 
προάσπιση της εθνικής μας ακεραιότητας είναι επιβεβλημένη. Εξάλλου, ο 
ελληνικός λαός την πλήρωσε από το υστέρημά του και όχι οι πάμπλουτοι 
Σαουδάραβες σεΐχηδες. Πέραν αυτού, ο λόγος ο οποίος απεστάλη, δηλαδή ο 
πόλεμος με τους αντάρτες της Υεμένης, έχει υποτονήσει και το Ιράν 
αντιμετωπίζει άλλα προβλήματα και προφανώς δεν υπάρχει διάθεση 
επιθέσεως στη χώρα αυτή, αν είχε και ποτέ τέτοια διάθεση. 
 
Με δεδομένα όλα τα ανωτέρω, 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Η αποσταλείσα Πυροβολαρχία Κατευθυνόμενων Βλημάτων «Πάτριοτ» έχει 
αντικατασταθεί στο δυναμικό των Ενόπλων Δυνάμεων για την προστασία της 
εδαφικής ακεραιότητας της χώρας; 
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2. Προτίθεσθε σε αρνητική απάντηση να ζητήσετε την άμεση επιστροφή της 
Π.Κ.Β., λόγω της ακραίας τουρκικής επιθετικότητας για την 
αποτελεσματικότερη αεράμυνα της χώρας; Σε αρνητική απάντηση, να μας 
παραθέσετε τους λόγους. 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




